
Information från styrelsemötet 2015-11-02 Närvarande: Gunnar Qvist, Rosa, Ritzl, Kurt Nilsson, Lennart Johansson, Jens 
Johansson och Aija-Liisa Joachim.

Spolning av vattenledningsnätet är genomfört. Arbetet gick smidigt och blev klart redan på torsdagen.

Arbetet som förra mötet beslutade om ang. vägar, diken mm är beställt och kommer att genomföras så fort Servicekontoret 
har möjlighet.

Efter inventeringen av sandlådor har det konstaterats att ingen ny behöver köpas in inför denna säsong. Arbetet med att 
fylla sandlådorna är på gång.

En skrivelse har inkommit från en medlem ang. fällor för grävling. Har man problem med grävling eller liknande får man 
kontakta kommunen.
Laila Berg har kontaktat styrelsen för att få utdrag ur årsmötesprotokollet. Hon har tänkt sig att starta arbetet med att 
tillsätta en interimsstyrelse för den grupp som skall arbeta för ladan.

Nästa möte 7/12 kl. 18.00 i Bosnäsgården.

Rosa Ritzl


